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Saksliste/ Referat 

Innlandet utviklingslag Sted/dato:    Bygdehuset  02.11.2017 

Referent: Ann-Kristin Holmeslet Kl.     19.00 

Innkalt: Ann-Kristin Holmeslet, Øystein S. Larsen,  Mats Hegg Jacobsen, Ketil Vassbotn, Kjell-Roald Langseth, Rune 

Ulriksen, Ingrid Bruun 

Forfall: Ketil Vassbotn, Mats Hegg Jacobsen,  Ingrid Bruun, Rune Ulriksen                          

Sak nr.  Sak Kommentar og behandling (referat ) 

39/2017 Godkjenning av 

innkalling/saksliste og 

referat 

Vedtak: Godkjent uten merknad  

 

Oppfølging av vedtak: 

40/2017 Søknad pengestøtte 

revygruppe 

Vedtak: Revygruppen til Bygdelaget Samhold søkte om støtte på 6750,- til lys og 

lydutstyr til bygdehuset, saken diskutert i styregruppen før styremøte.    

Oppfølging av vedtak: Søknaden innvilget, kasserer utbetaler pengene.  

41/2017 Asfaltfabrikk/ 

trafikksikring 

Vedtak: Fartsdumper korrigert etter internkontroll hos kommunen, tilpasses 

fartsgrensen. Jobben med veglys tildelt JM Hansen, utbedringer starter 

forhåpentligvis i år.  Asfaltfabrikken har søkt om to nye år, noe som ikke var 

uventet.  

Oppfølging av vedtak: Dialogen med kommunen opprettholdes. Prøver å få til 

gladsak i media når veglys er på plass.  

42/2017 Innkomne saker: 

-Visit Tromsø, 

strakstiltak 

-Høstmøte 

-Havplastaksjon 

Vedtak: Visit Tromsø har laget ett forslag til hvor distriktsutviklingsfondet skal 

brukes. Sandvika er ikke medtatt, tross innmelding av behov for både 

parkeringsplass, toaletter og skilting.  

Høstmøtet ble avlyst på grunn av liten deltagelse. Innlandet utviklingslag hadde 

ikke anledning å stille denne gangen.      

Havplastaksjonen innbrakte 300,- fra finn.no   

Oppfølging av vedtak: Kasserer sjekker om pengene er kommet inn på konto.  

43/2017 Meldeskjema 

aktivitet , HS 

Vedtak: Meldeskjema utfylt. Stor aktivitet i laget dette året, skyldes i hovedsak 

asfaltverket og Olavsvern samt trafikksikringstiltakene.  

Oppfølging av vedtak: Leder sender inn meldeskjema til HS.  

44/2017 Evt.  

 

Vedtak: Julegaver til styret innvilges, dog innenfor rimelighetens grenser. Det 

har ikke vært utbetalt møtegodtgjørelse eller kjøregodtgjørelse til styret dette 

året.   

Vedtak: Leder ordner med julegaver til neste styremøte.   

   

   

   

   

   

   

 

Møtet slutt kl: 20.00  

 

 

 
 
 


